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»بیگانه« جدید آماده اکران
ریدلی اسکات از مشاوره گرفتن و 

توصیه کردن متنفر است

همدلی| ریدلی اسکات می گوید نیازی به مشاوره ندارد 
و برای کارگردانی »بیگانه: رومولوس« در کار کارگردان 

مداخله نکرده است.
به نقل از ورایتی، ریدلی اسکات که کارگردانی »پرومته« 
در ســال ۲۰۱۲ و »بیگانه: پیمان« در ســال ۲۰۱۷ را 
برعهده داشــت، برای ساخت »بیگانه: رومولوس« فیلم 
ســوم این مجموعه صندلی کارگردانی را به فده آلوارز 
کارگردان »مردگان شــیطانی« واگذار کرد. اما اسکات 
به عنوان تهیه کننده اصلی این پروژه باقی ماند و برای 
ساخته شــدن آن رابطه نزدیکی با آلوارز داشت. وی به 
تازگی به لس آنجلس تایمــز گفت که پیش نویس اول 
فیلمنامه آلوارز مثل بیشتر فیلم نامه ها طولانی بود و آن 

۲ با هم کار کردند تا آن را مناسب ساخت کنند.
اســکات در مصاحبه خود گفت: خطری که برای همه 
فرنچایزها وجود دارد این است که می میرند مگر اینکه 
کسی ناگهان تصمیم بگیرد با توپ به زمین بدود. فده 
موجی از انرژی اســت و من عقب نشینی کردم و به او 

اجازه دادم این کار را انجام دهد.
آلــوارز هر بار که نقطــه عطفی در ســاخت »بیگانه: 
رومولوس« ایجاد می شــد، با اسکات تماس می گرفت، 
اما اســکات در مورد دخالت نکــردن در کار کارگردان 
جدید مصمم بود و به گفته خودش تنها چیزی که وقتی 
کارگردانی می کند از آن متنفر است، شنیدن توصیه های 

همیشگی است.
اسکات گفت: سخت است که هر کسی به شما نصیحت 
کند، آخرین چیزی که در یک نقطه خاص می خواهید 
نصیحت اســت. من نیازی به مشــاوره ندارم. اگر روی 
شمشیر خودم بیفتم و غرق خون شوم، می گویم تقصیر 

خودم بود.
آلوارز در ســخنرانی سال پیش خود در نشست انجمن 
کارگردان هــای لاتین گفت که باید آخرین قطعه فیلم 
»بیگانه: رومولوس« را برای اسکات می فرستاد و از این 

کار به عنوان یک فرآیند فوق العاده پرتنش یاد کرد.
او بیان کرد: می خواســتم او قبل از هر کس دیگری آن 
را ببیند. همه به من گوشــزد کردند کــه ریدلی واقعاً 
سرسخت است. او در »بلید رانر ۲۰۴۹« که به نظر من 
یک شاهکار بود، واقعاً سرسخت بود و واقعاً با ساخت آن 

مشکل داشت زیرا کار او بود.
این کارگردان درباره شــنیدن واکنش اسکات به فیلم 
گفت: حتی اگر او نمی خواســت، من باید آنجا می رفتم 
و پشت میز می نشســتم و به او نگاه می کردم تا حتی 
اگر قــرار بود بگوید »میراث من را نابود کردی«، این را 
مستقیم از او می شنیدم و در چشم او می دیدم. نه اینکه 
ایمیلی دریافت کنم که در آن نوشته شده باشد »ریدلی 
می گویــد …«، اما او وارد اتاق شــد و گفت: فده، چه 
می توانم بگویم؟ خیلی عالی اســت … یکی از بهترین 
تعریف هایی او این بود »دیالوگ ها عالی اســت. مگر تو 

نویسنده هستی؟«
»بیگانه: رومولوس« قرار اســت ۱۶ آگوست اکران شود. 
این فیلم یک فیلم ترسناک و علمی تخیلی به کارگردانی 
فده آلوارز و نویسندگی مشترک آلوارز و رودو سایاگس 
است که به عنوان قسمت هفتم و نهمین فیلم از مجموعه 
فیلم های »بیگانه« محسوب می شود. در این فیلم کیلی 
اسپینی، ایزابلا مونر، دیوید جانسون، آرچی رنو، اسپایک 

فیرن و آیلین وو به ایفای نقش پرداخته اند.
چهار فیلم اصلی بیگانه شــامل »بیگانه« به کارگردانی 
ریدلی اســکات محصول ســال ۱۹۷۹، »بیگانه ها« به 
کارگردانی جیمز کامرون محصول سال ۱۹۸۶، »بیگانه 
۳« به کارگردانی دیوید فینچر محصول ســال ۱۹۹۲ و 
»بیگانه: رستاخیز« به کارگردانی ژان-پیر ژونه محصول 

سال ۱۹۹۷ است.
فیلم بعدی اســکات در مقام کارگردان »گلادیاتور ۲« 
اســت که انتظار زیادی برای آن وجود دارد و ۲۲ نوامبر 

توسط پارامونت در سینماها اکران می شود.

با کنسرت »چهارپایه عشق«
راغب در تالار وحدت سنگ تمام گذاشت

همدلی| تالار وحدت تهران طی روزهای گذشته میزبان 
ارادتمندان حضرت سیدالشهدا )ع( با برگزاری مجموعه 
کنسرت های »چهارپایه عشق« به خوانندگی مصطفی 
راغب بود. کنسرت هایی که پس از اجرای فصل اول این 
پروژه در محرم سال گذشته با حمایت مرکز موسیقی مأوا 
پیش روی مخاطبان قرار گرفته و تا روز بیستم مرداد ماه 
نیز به اجراهای خود ادامه می دهد.در این کنسرت که نام 
آن براساس »چهارپایه خوانی« به عنوان یکی سنت های 
قدیمی نوحه خوانی انتخاب شده است، مصطفی راغب و 
یک ارکستر متشکل از سازهای زهی، سازهای ایرانی و 
پاپ آثاری را برپایه نوحه های قدیمی هیات های تهران 
و دیگر شهرهای کشور و همچنین آثار جدید موسیقایی 
پیــش روی ارادتمندان حضرت سیدالشــهدا )ع( قرار 
می دهند. این در حالی است که در کنار اجرای قطعات 
موسیقایی کنسرت، قطعاتی هم در قالب شعر و ترانه و 
روایت مرتبط با شهادت حضرت سیدالشهدا )ع( توسط 
حامد حسین زادگان اجرا می شد که فضای این پروژه را 
تا حدی وارد حال و هوای یک اثر نمایشی هم کرده بود.

»عشق کوفی« مربوط به موسیقی تیتراژ سریال »عشق 
کوفی« با شــعر قاســم صرافان و آهنگسازی مصطفی 
راغب، »گره گشــا« بر اساس یکی از نوحه های معروف 
ایام ســوگواری محرم با تنظیمی ارکســترال، »ای اهل 
حرم میر و علمدار نیامد« بر اســاس نوحه ای به همین 
نام، قطعه »سرخ غروب«، قطعه »کیستی«، نوحه معروف 
عربی »مل بی ین« )نوحــه عربی حضرت عباس )ع((، 
»حضرت عشق«، »آره من دیوونتم«، »نشانی« و نوحه 
ترکی »حضرت عباس )ع(« بخش های بعدی کنسرت 
»چهارپایه عشق« را تشکیل می داد. این در حالی است که 
مصطفی راغب در پایان این برنامه برای بار دوم قطعه »ای 
اهل حرم میر و علمدار نیامد« را برای مخاطبان اجرا کرد.

آنچه مصطفی راغب و گروه نوازندگان این کنســرت به 
رهبری نوید اســکندر پیش روی مخاطبان قرار دادند، 
گرچه تفاوت چندانی با اجراهای ســال گذشــته این 
گروه در کنسرت های ویژه برج میلاد تهران نداشت، اما 
دربرگیرنده ویژگی هایی بود که می تواند جریان برگزاری 
کنسرت های موسیقی در ایام سوگواری شهادت حضرت 
سیدالشــهدا )ع( را وارد فضای جدیدی کند که در عین 
احترام به ساحت مقدس این ایام گرامی و گرانقدر بتوان 
آثار موسیقایی را با مضامین مرتبط با مفاهیم عاشورایی 
اجرا کرد.شــرایطی که در یکی دو دهه اخیر به واســط 
تلاش هایی که در مرکز موســیقی حوزه هنری انقلاب 
اسلامی، وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، سازمان هنری 
رســانه ای اوج، سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران 
شکل گرفته که منجر به تولید آلبوم های موضوعی شده 
اســت و فضای متفاوتی را برای مخاطبان آثار موسیقی 
آیینی مذهبی به وجود آورده است، حالا می تواند در قالب 
اجرای زنده آثار موضوعی با حفظ احترام به حریم محترم 
اهل بیت )ع( متبلور شود.فارغ از برخی ملاحظات که به 
لحاظ کمی و کیفی می تواند در حوزه تحلیل و بررسی 
این کنســرت ها مورد واکاوی منتقدان و پژوهشــگران 
حوزه موســیقی قرار گیرد، سنگ تمام مصطفی راغب 
به عنوان یک خواننده برآمده از مکتب آوازی موســیقی 
ردیف دستگاهی ایران و مداحی در تکایا و حسینیه های 
شهر یزد طی ایام سوگواری حضرت سیدالشهدا )ع( در 
این کنسرت بود.مســیری که وی نهایت تلاش خود را 
انجــام داد تا آنچه پیش روی مخاطبان قرار می گیرد در 
با کیفیت ترین قالب موسیقایی اجرا شود. چارچوبی که 
این خواننده به دلیل دلبستگی های خود در این حوزه 
موسیقایی همواره روی آن تاکید داشته و تلاش می کند 
بهترین فضای کیفی را برای مخاطبان اجرا کند. مسیری 
که برخی از خوانندگان موســیقی پاپ بنا به دلایلی که 
خود به آســیب شناســی زیادی احتیاج دارد، چندان 
مایل به ورود به آن نیســتند. اما راغب و برخی دیگر از 
خوانندگان مطــرح پاپ هر از چندگاهی تلاش می کند 

روی آن فعالیت هایی را انجام دهند.

همدلی| گلایه  مادرانه  رابعه مدنی از سازندگان 
فیلم »بی بدن«، افشاگری دیوید لینج، ۷ چالش 
صنایــع خلاق فرهنگی در ایــران، کمبود مدیر 
فرهنگی اثرگذار، خاطره ای از محمدرضا شجریان، 
ماجرای مردی که سرنوشتش ادبیات شده است، 
مرمت شلخته چهارتاقی تاریخی، خاطرات یک 
خبرنگار قدیمی از دهــه ۵۰ و ... از جمله اخبار 

هفته گذشته بودند.
وزیــر فرهنگ و ارشــاد اســلامی در تازه ترین 
صحبت های خود ضمن اظهارنظر درباره بازگشت 
»پرستو صالحی« به کشور، جزئیات بیشتری را 
از تشــکیل یک نهاد برای شفاف سازی وضعیت 
هنرمندانی که برای فعالیت دچار مشکل می شوند، 

ارائه کرد.
گلایه  مادرانه  رابعه مدنی از سازندگان فیلم 

»بی بدن«
رابعه مدنی در نوشتاری خطاب به سازندگان فیلم 
سینمایی »بی بدن« نوشت : »حداقل حرمت موی 

سفید مادر بزرگ را نگه می داشتید.«
»نبرد رستم و سهراب« موزیکال نیست

حسین پارسایی که این روزها نمایش »نبرد رستم 
و سهراب« را اجرا می کند، این نمایش را یک اثر 
ملی در قامت نمایش های ایرانی دانست و تاکید 
کرد که این اثر یک نمایش موزیکال یا کنسرت 

تئاتر نیست.
دیوید لینج افشاگری کرد

دوید لینچ کارگردان بزرگ آمریکایی فاش کرد که 
به دلیل ابتلا به یک بیماری ریوی خانه نشین شده 
است اما هرگز قصد ندارد از سینما بازنشسته شود.

مدیر فرهنگی اثرگذار کم داریم
دبیر کمیته صنایع خلاق فرهنگی شورای عالی 
جهاد نبود نگاه بلند مدت به »فرهنگ« و هزینه زا 
دیدن آن را یکی از مشــکلات این حوزه خواند و 
تاکید کرد: کسی که قرار است در حوزه فرهنگ 
کار کند باید فداکارانه و دلسوزانه این مسیر را طی 
کند. پشت میزهای مدیران فرهنگی، افراد اثرگذار 
کمی داریم و اکثرا به دلیل از دست ندادن جایگاه 

دولتی در آن سمت مانده اند.
از ۱۳ عضو کمیسیون فرهنگی مجلس چه 

می دانیم؟
ســرانجام پــس از دو ماه اعضای کمیســیونِ 
کم طرفــدار مجلس شــورای اســلامی معرفی 
شدند. کمیسیونی که طی ادوار مختلف هیچگاه 

آنگونه که باید توسط نمایندگان مجلس جدی 
گرفته نشــده اســت و باید دید در این دوره و با 
۱۳ نفر عضو چگونه می تواند اثرگذاری مناسبی 
در قانون گذاری های فرهنگی و پیگیری مطالبات 

جامعه فرهنگ و هنر کشور داشته باشد.
هفت چالش صنایع خلاق فرهنگی در ایران

دبیر کمیته صنایع خلاق فرهنگی شورای عالی 
جهاد با تاکید بر اینکه پرداختن به صنایع خلاق 
فرهنگی در ایران از نان شب هم واجب تر است، ۷ 

مشکل اساسی این حوزه را تشریح کرد.
ای کاش برگــه چــک شــجریان را نگه 

می داشتم!
رضا ژاله )ســازنده ســاز( در روایت خاطرات خود 
با محمدرضا شــجریان از یک پشیمانی اینگونه 
می گوید: »از یک کاری که کردم خیلی پشیمانم! 
یک شب استاد شجریان دسته چکش را درآورد و 
گفت: »ژاله جان این همه زحمت کشیدی چقدر 
برای شما بنویسم؟« گفتم: »استاد جان من چقدر 
برای شما بنویســم؟« گفت: »شما چرا برای من 
بنویسی؟« گفتم: »چه شب هایی که من تا صبح در 
این کارگاه چکش می زدم و با شنیدن صدای شما 
بدون اینکه خسته شوم کارم را ادامه می دادم.« ولی 
ای کاش می گفتم استاد بنویسید یک ریال و آن 

برگ چک را به رسم یادگار نگه می داشتم.«
مقاومت  جبهه  اضمحلال  منتظر  اسرائیل 

است
محمدتقی زاهدی در مورد سرنوشــت اسرائیل 

گفت: اسرائیل دارد بازی خود در منطقه را طولانی 
می کند تا یک تغییر اساسی یا اضمحلال جبهه 
مقاومت یــا یک جنگی که آن جبهه را تضعیف 
بکند اتفاق بیافتد. آنها خودشان را در این وضعیت 

قرار داده اما بازهم فایده ای ندارد.
مردی که سرنوشتش ادبیات شده است!

موسی اســوار ادبیات را سرنوشت خود می خواند 
و رضایت منــدی اش از این سرنوشــت در حدی 
اســت که می گوید اگر خداوند عمــر دوباره ای 
به او بدهد باز همین مســیر را طی خواهد کرد. 
سرنوشت او با سرودن شعر به عربی شروع می شود 
و با ویراســتاری و ترجمه از زبان عربی ادامه پیدا 
می کند و بیشــتر از شاعری به ترجمه و ویرایش 

شهرت پیدا می کند.
برگزیدگان جشنواره کتاب کودک و نوجوان 

چقدر می گیرند؟
در نشســت خبری جشــنواره کتاب کودک و 
نوجوان عنوان شــد، به برگزیدگان این جشنواره 
معادل جایزه کتاب سال یعنی ۳۰۰ میلیون تومان 
و شایستگان تقدیر هم ۱۰۰ میلیون تومان، اهدا 

می شود.
شعر مشروطه هنوز هم امروزی است!

کامیار عابدی می گوید: با وجود گذشت بیش از 
یک سده از شعر مشروطه هنوز در ذهن ما زنده و 

جوان و امروزی جلوه می کند.
رستم«  »نقش  سراغ  چرا  باستان شناسان 

رفته اند؟

زمین در »نقش رســتم«، مجموعــه آرامگاهی 
شاهان هخامنشی دهان باز کرده است. فرونشست 
بــه این منطقه تاریخی رســیده اســت. اکنون 
باستان شناسان به دنبال فرضیه هایی، کاوش در 
نقش رستم را آغاز کرده اند و می گویند هدفشان 

ساماندهی و حل مشکل فروشُست هاست.
ســنگ هایی در مســیر ثبــت جهانی 

»هگمتانه«!
اعضای هیــأت ثبــت پرونــده »هگمتانه« در 
یونســکو، فرآیند ثبت این پرونده را در عرصه ای 
که بــا زورآزمایــی و رقابت برخی کشــورها و 
ســنگ اندازی های پروژه های شهری در همدان 
مواجه شده بود، سخت و پیچیده توصیف کردند.

مرمت شلخته چهارتاقی تاریخی
یک کنشــگر و پژوهشگر میراث فرهنگی گفت: 
مرمت های غیراصولی و شــلخته  در چهارتاقی 
»صحرای پوشنج« اســتان فارس به هویت آن 
آسیب رسانده و چهره ای نازیبا از این چهارتاقی 

تاریخی برجای گذاشته است.
عمره عقب نیفتد!

نماینــده ولی فقیه در امور حــج و زیارت تاکید 
کرد: برنامه سفرهای عمره باید طبق برنامه ریزی 

و زمان بندیِ مقرر برگزار شود و به عقب نیفتد.
ماجرای ســریالی که نصفه پخش شد و 

سریال های طنز جدید در تلویزیون
رئیس مرکز ســیمافیلم با اشــاره به حواشــی 
پخش ســریال »بدل«، درباره اینکه چرا ساخت 
ســریال های طنز در تلویزیون دشوار شده است، 
می گوید: این عیب ماست و می پذیریم؛ در یکی ـ 
دو سال اخیر در ساخت سریال طنز کم گذاشتیم 
اما سریال های طنزی که داشتیم ناموفق نبودند. 
مجموعه های طنز در تلویزیون، خیلی موفق تر از 
کارهای طنزی هستند که در خارج از صداوسیما 

تولید و پخش می شوند.
خاطرات یک خبرنگار قدیمی از دهه ۵۰

بیژن نفیسی از روزنامه نگاران باسابقه کشورمان 
می گوید: این روزها بر عکس گذشته که دنبال 
خبر بودیم، انباشته از خبر است. این خبر است 
که به سراغ خبرنگاران می رود. خبرنگاران دیگر 
دغدغه »چه خبر« را ندارند و خود این شــرایط 
تازه ای برای دســت اندرکارن رســانه ای ایجاد 
کرده است. علیرغم این، دستیابی خبرنگاران به 

اطلاعات هم دشوارتر شده است.

مرور اخبار فرهنگ و هنر در هفته  گذشته 

بازگشت بازیگر زن، افشاگری یک چهره و خاطره ای از خسروی آواز
رویداددریچه

همدلی| عاطفه باقری بازیگر تلویزیون با اشاره به اهمیت کیفیت 
آثار بیان کرد که برای یک بازیگر کار در مدیوم تلویزیون یا شبکه 

نمایش خانگی فرقی ندارد.
عاطفه باقری بازیگر تلویزیون درباره اقبال مخاطبان به شبکه نمایش 
خانگی در مقایسه با تلویزیون، بیان کرد: عموماً نقش هایی که در 
کارنامه کوچک خود دارم و بازی کردم در تلویزیون بود و آن ها را 
بسیار دوست دارم. نمی توانم نسبت به جایی که از آن متولد شده ام 
بی تفاوت باشم چرا که فکر می کنم مخاطب زیادی همراهش دارد 
و شما می توانید برای تعداد بیشتری از افراد با سلیقه های متفاوت 
حــرف بزنید، اما باید بپذیریم که مخاطبان تلویزیون نســبت به 

گذشته کاهش داشته است.
او اضافه کرد: در واقع با گســترش فعالیت شبکه نمایش خانگی 
و کاهش کیفیت ســریال های تلویزیون، صدا و سیما تا حدودی 

مخاطبان خود را از دست داد.
بازیگر فیلم ســینمایی »پسر تهرونی« ادامه داد: اوایل دهه نود در 
تلویزیون با تولید سریال هایی چون »پایتخت«، »وضعیت سفید«، 
»دزد و پلیس«، »ســتایش«، »ســاختمان پزشکان« و … که با 
اســتقبال و جذب انبوه مخاطبان روبه رو شــد، بازیگران کارهای 

موفقی بازی و محبوبیت بیشتری بین مردم کسب کردند.
باقری ادامه داد: اما به مرور با پیشرفت هرچه بیشتر تکنولوژی در 
نیمه دوم دهه نود و پدید آمدن اپلیکشن های متعدد، دیدن فیلم 
و دسترســی به تعداد نامحدودی سریال جدید و متنوع به آسانی 
فراهم شــد. همچنین آمدن کرونا و رونق اکران آنلاین فیلم های 
سینمایی و دیدنشان با هزینه کم در پلتفرم های نمایش خانگی کم 

کم مخاطبان را به سمت این رسانه جدید سوق داد.
بازیگر ســریال »نون.خ« یادآور شــد: اواخر ســال ۹۸ کرونا آمد. 
خیابان ها خلوت، سینما و تئاتر تعطیل شد و فیلم های سینمایی 
به ناچار اکران آنلاین شــدند و متاسفانه حتی هزینه های ساخت 
فیلم ها هم در نیامد. از این زمان به بعد سینما برای بازگشت سرمایه 
و ادامه چرخه و حیاتش به نظر می رسید نیاز به یک رسانه جدید 
داشت. حالا هم شبکه نمایش خانگی که پیش از این فعالیت کرده 
بود توانست رشد کند و سازندگان بخش خصوصی با بودجه بیشتر 
و تنوع فیلمنامه ها شروع به ساخت سریال با بازیگران سینما که 
کمتر در سریال ها حضور داشتند، کردند و آثار به روزی که با ذائقه 

مخاطب همراه بود، ساخته شد.
باقری با بیان اینکه بدون شک برای بازیگر فیلمنامه حرف اول را 
می زند، تاکید کرد: وقتی برای بازیگر انتخاب های متعدد با دستمزد 
معقول وجود دارد که در آن می تواند نقش های متفاوت تری را که 
تا به حال ایفا نکرده، خلق کند و دستمزدش را دریافت کند، برایش 
مدیوم فرقی ندارد؛ اینکه در تلویزیون یا پلتفرم باشد تفاوتی نمی 

کند و فقط تلاش خود را می کند تا بهترین خود را ارائه دهد.
بازیگر فیلم سینمایی »کاتیوشا« با اشاره به توجه برخی کارگردانان 
بــه بازیگران غیرچهره اظهار کــرد: کارگردان هایی چون همایون 
اسعدیان، ســعید آقاخانی، مازیار میری، برداران محمودی و … 
که آثارشان فیلمنامه محور هستند، با معرفی و اعتماد به بازیگران 
غیرچهره در سینما، تلویزیون و نمایش خانگی ریسک کرده و کار 
شریف می سازند و اتفاقاً با استقبال عموم مردم نیز همراه می شوند.

او اضافــه کرد: امروزه فکر می کنم نبــض کارگردانان، بازیگران و 

تماشاگران در قلم نویسنده و عمل تهیه کنندگان است، در نتیجه 
برگ برنده در ســاخت اثر، تعریف قصه های بکر و همچنین ایجاد 
ســرمایه گذاری درست چه با بازیگر چهره و چه بازیگر غیرچهره 

است که موجب تولید اثری باکیفیت می شود.
باقری در پایان درباره تمایل مردم به مدیوم ها گفت: معتقدم برای 
مردم فرقی ندارد که کار در تلویزیون یا پلتفرم باشد آنها قصه خوب 
با بازی بی نقص و کارگردانی درست را پیدا و قطعاً در هر کجا که 

نمایش داده شود، دنبال خواهند کرد.
عاطفه باقری که اولین تجربه حضورش در ســن پنج ســالگی 
و در برنامه تلویزیونی »شــهرک الفبا« بــه کارگردانی فردوس 
حاجیان بود، در ســال ۱۳۸۶ با ایفای نقش در فیلم ســینمایی 
»پسر تهرونی« به کارگردانی کاظم راست گفتار نخستین تجربه 
حرفه ای خود را در هنر بازیگری به ثبت رساند. حضور در سریال 
»پایتخت« در فصل چهارم، پنجم و ششم، فصل چهارم سریال 
»نون.خ« و سریال های دیگری چون »بیمار استاندارد«، »خروس« 
و »خداحافظ بچه« و نیز آثار سینمایی چون »پایانی برای شروع«، 
»دنیای پرامید« و »کاتیوشا« بخشی از کارنامه عاطفه باقری در 

مقام بازیگر است.

عاطفه باقری بازیگر »پایتخت«:

بازی در تلویزیون یا شبکه خانگی برایم فرقی ندارد


